
Ukrainas vēstnieks viesojas Cēsīs

Piektdien,  3.  novembrī,  oficiālā  darba  vizītē  Cēsīs  viesojās  Ukrainas  vēstnieks.  Ar
vēstnieku  tikās  Cēsu  novada  domes  priekšsēdētājs  Jānis  Rozenbergs,  domes
priekšsēdētāja vietnieki Atis Egliņš-Eglītis un Inese Suija-Markova un izpilddirektores
vietniece Baiba Eglīte,  lai  apspriestu abu valstu attiecības un nākotnes sadarbības
iespējas.

"Pateicos Cēsu novadam par izrādīto atbalstu ukraiņu uzņemšanā un izmitināšanā! Šis
solidaritātes žests mums ir ļoti nozīmīgs un liecina par mūsu stiprajām savstarpējām
attiecībām," pauda Ukrainas vēstnieks. "Sākotnēji Cēsu novadā atradās aptuveni
700 Ukrainas bēgļu, taču pašlaik novadā dzīvo ap 300 ukraiņu," stāsta Ukrainas
vēstnieks.

Sarunas laikā runāts arī par vietējo uzņēmumu “Designed to Live”, kas
specializējas protēžu ražošanā karā cietušajiem. Uzņēmumā strādā arī
vairāki ukraiņi, kas ir daļa no vietējā darbaspēka. Tāpat sarunās apspriestas
uzņēmējdarbības attīstības un sadarbības iespējas, kā arī uzsvērts potenciāls attīstīt
kultūras, tūrisma, radošo industriju un informācijas tehnoloģiju nozari Cēsīs un runāts
par potenciālām starppilsētu sadraudzības iespējām. 

Vizītes laikā Ukrainas vēstnieks viesojās pie bēgļiem, kuri ir izmitināti
Cēsu novadā, tādējādi paužot savu atbalstu savas valsts iedzīvotājiem. 




